

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

APPEALS HEARD AND ORAL JUDGMENT

March 24, 2025

OTTAWA – Today, the Supreme Court of Canada heard and dismissed the following appeals, Rowe and Moreau JJ. dissenting.

Thulani Chizanga v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (As of Right) ([41405](#))

Shamar Meredith v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (As of Right) ([41370](#))
2025 SCC 9

Watch today's judgment being delivered orally: <https://video.isilive.ca/scc/2025/2025-03-24--41405-41370-oral-english.mp4.html>. A plain language summary of the case is available: <https://www.scc-csc.ca/judgments-jugements/cb/2025/41405-41370>. The written judgment will be available once it has been signed and issued: <https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/en/nav.do>.

Coram: Rowe, Martin, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

APPELS ENTENDUS ET JUGEMENT ORAL

Le 24 mars 2025

OTTAWA – Aujourd'hui, la Cour suprême du Canada a entendu et rejeté les appels suivants, les juges Rowe et Moreau sont dissidents.

Thulani Chizanga c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (De plein droit) ([41405](#))

Shamar Meredith c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (De plein droit) ([41370](#))
2025 CSC 9

Visionnez le jugement rendu oralement aujourd'hui : <https://video.isilive.ca/scc/2025/2025-03-24--41405-41370-oral-francais.mp4.html>. Un résumé en langage simple de la cause est disponible : <https://www.scc-csc.ca/fr/judgments-jugements/cb/2025/41405-41370>. Le jugement écrit sera disponible une fois signé et déposé : <https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/fr/nav.do>.

Coram: Les juges Rowe, Martin, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

Registry-grefe@scc-csc.ca

1-844-365-9662